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Zápisnica 

z 1. zasadania OZ v Horovciach, konaného dňa 19.01.2023 o 17.30 hod. 

 

Prítomní:  Mgr. Erika Staňová, starostka obce 

Poslanci: Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika Bitterová, Bc. Lačná, 

Marcela Koppová, Ing. Samuel Karas  

Ďalší prítomní: Ing. Emília Lukáčová, hlavný kontrolór obce 

  Andrea Eliašová, zamestnanec obce 

Verejnosť:  PhDr. Vladimíra Pazderová, PhD., p. Veliký 

Neprítomní:  Ing. Anton Melišík 

  

PROGRAM:  

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie a zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4. Informácia starostu o dianí v obci 

5. Rekonštrukcia kotolne v budove Základnej a Materskej školy 

6. Zlúčenie Základnej školy s Materskou školou 

7. Zmluva s obcou Dulov o odvádzaní splaškov 

8. Rôzne  

- PHSR 

- Hody 2023 

- Školenia starostky obce 

- Územný plán obce (4. výročie)  

9. Diskusia 

10.  Návrh na uznesenie 

11.  Záver 

 

Na zasadnutie OZ boli poslanci pozvaní písomnou pozvánkou zaslanou elektronickou poštou. 

Hlasovanie počas rokovania bolo verejné.  

 

K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvorila a viedla starostka obce Mgr. Erika Staňová, ktorá privítala všetkých 

prítomných. 

Starostka konštatovala, že všetci poslanci boli na zasadnutie včas pozvaní. Počet prítomných 

poslancov je 6 a OZ je uznášaniach schopné.  

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 1a/2023 

schvaľuje 

program rokovania  

 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA: 

 

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie a zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4. Informácia starostu o dianí v obci 

5. Rekonštrukcia kotolne v budove Základnej a Materskej školy 
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6. Zlúčenie Základnej školy s Materskou školou 

7. Zmluva s obcou Dulov o odvádzaní splaškov 

8. Rôzne  

- PHSR 

- Hody 2023 

- Školenia starostky obce 

- Územný plán obce (4. výročie)  

9. Diskusia 

10.  Návrh na uznesenie 

11.  Záver 

 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika 

Bitterová, Bc. Lačná, Marcela Koppová, Ing. Samuel 

Karas)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Ing. Anton Melišík) 

 

K bodu č. 2 Voľba návrhovej komisie a zapisovateľa 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 1b/2023 

Schvaľuje 

Členov návrhovej komisie a zapisovateľa 

 

Návrhová komisia:        Ing. Samuel Karas, Marcela Koppová 

Zapisovateľka:               Bc. Andrea Eliašová 

 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Mgr. Monika 

Bitterová, Bc. Lačná, Marcela Koppová, Ing. Samuel 

Karas)         

                                 proti :                                   0  

                                 zdržal sa:                             0      

                                 nehlasovali:                         0   

                                 neprítomní pri hlasovaní:    1 (Ing. Anton Melišík) 

 

K bodu č. 3 Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

Odpoveď na zmenu územného plánu – tieto odpovede boli zaslané všetkých trom žiadateľom 

Cintorín je zatiaľ bez riešenia – úloha ostáva v platnosti 

Riešenie merného žľabu pokračuje, čaká sa aktuálne na výrobu žľabu, meradlo bolo otestované 

a prenos dát bude možné realizovať 

 

K bodu č. 4 Informácia starostky o dianí v obci 

 

• S obcou Dulou prebehlo 5 rokovaní a hľadali sa prieniky 

• Vypratali sa pivnice pod obecným úradom, vyčistili sa a je možné ich využívať na uskladnenie 

a podobné účely. Ostala už iba malá časť, ktorá sa vyprace a vyčistí v nasledujúci deň. 

• Vymenili sa ventily na radiátoroch v MŠ a ZŠ. 

• Riaditeľka ZŠ zafinancovala z 2 % daní kompletnú rekonštrukciu počítačovej učebne. Riešili sa 

komplet nové podlahy, vyrovnanie podláh, maľovanie, nové stoly, stoličky ku stolom s PC. 

Veľká vďaka pani riaditeľke a pánovi Pajerchinovi s manželkou, ktorí sa veľmi aktívne zapojili 
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do prerábky učebne. Zo strany obce boli zakúpené 3 ks lám a zásuvky, ktoré boli vymenené 

bezplatne. Výmenu zabezpečila starostka obce. 

• Na obecnom úrade bola vykonaná úprava elektrického vedenia pri PC stoloch (kabeláž) 

v kancelárii. Odstránili sa prebytočné káble a skutočnosti, ktoré neboli v súlade s BOZP. 

Realizácia bola bezodplatná vďaka Ing. Buchovi. 

• Upratal sa archív. 

• Spravila sa revízia elektrických rúr v školskej jedálni. 

• Vymenili sa lampy v obci, ktoré boli zakúpené predošlým vedením. Bol popritom urobený 

kompletný audit verejného osvetlenia. V tmavých častiach obce, hlavne na dvoch miestach boli 

osadné nové lampy a boli odstránené aj drobné nedostatky. Pri audite sa prišlo na to, že lampy k 

novému cintorínu, je tam utrhnuté vedenie. Vytýčenie tohto vedenia a odstránenie škody by bolo 

okolo 1 500 – 2 000 eur, nakoľko sa neviem, kde je vedenie poškodené. Bolo navrhnuté riešenie, 

že by sa tie 3 lampy natiahli vrchom z lampy, ktorá je na zastávke, tá je však napojená na 

dulovskú stranu. Starostka to konzultovala so starostom Šamajom (Dulov), vtedy by bolo 

odstránenie závady okolo 400 – 500 eur, čo by bolo ekonomicky výhodnejšie. Tieto 3 lampy by 

svietili na dulovský okruh, vzhľadom na to, že starý cintorín svieti z horoveckého okruhu. Toto 

riešenie bude prejednané na OZ v Dulove, výsledok nám bude poskytnutý. Výmenu lámp v sume 

1 500,- eur zafinancovala firma Green Corp, čo bolo dohodnuté ešte predošlým vedením. 

Starostka zabezpečila firmu, ktorá túto výmenu realizovala. Doplatok bol cca 360,- eur. 

Doplatok bol dopredu odkonzultovaný a bol za výmenu starých držiakov. Aktuálne potrebujeme 

vymeniť ešte 30 ks lám. 

• Bol spracovaný audit poistných zmlúv na obci. Výsledkom je, že sa budú vypovedať 3 poistné 

zmluvy. Jedná sa o ZŠ, MŠ a obecný úrad. Každá táto poistná zmluva sa platila v sume 100,- 

eur. Poistné zmluvy sú uzatvorené na elektroniku v roku 2014, 2015 a uvedená elektronika je 

dávno vyradená.. Aktuálne sa riešiť uzatvorenie jednej zmluvy, v škole sú 3 interaktívne tabule, 

ktoré by sme chceli poistiť. 

• Vyobstarali sa čistiace prostriedky verejným obstarávaním (Tendernet). Vysúťažená spoločnosť 

je Papera. 

• Pripravuje sa prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska a postupne sa začína riešiť aj 

výmena sietí, nakoľko sú v dezolátnom stave. 

• V telocvični začali trénovať malý futbalisti 2x do týždňa, 1x do týždňa využívajú MFI dospelý 

futbalisti. Telocvičňa sa začala využívať aj na ping pong, ktorý je spoplatnený 3 eur/ 1 hod. 

Evidenciu vedie starostka obce, o čom je informovaná aj riaditeľa ZŠ. Bude k tomu urobený 

zdieľaný dokument, aby bol k tomu dosah pre každého. Je to zatiaľ v riešení. 

 

K bodu č. 5 Rekonštrukcia kotolne v budove Základnej a Materskej školy 

 

Rekonštrukcia bude realizovaná buď v jednej alebo v dvoch fázach, záleží ako prebehne verejné 

obstarávanie. Verejné obstarávanie si realizuje Ministerstvo školstva. Rekonštrukcia bude realizovaná 

ešte teraz v zimnom období, je teda možné, že na pár dní bude dištančné vzdelávanie žiakov školy 

a MŠ bude zatvorená MŠ asi na 2 dni. 

 

K bodu č. 6 Zlúčenie Základnej školy s Materskou školou 

 

Starostka mailom zaslala poslancom podklady. V škole a škôlke máme spolu 59 detí a 2 riaditeľky, 2 

upratovačky, je vedená školská jedáleň a školský klub. ZŠ financuje štát, je financovaná z prenesených 

kompetencií. Nie vždy je to postačujúce, takže časť je hradená aj z obecných financií. MŠ financuje 
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obec, peniaze obec dostáva iba na predškolákov. Starostka prerokovala zlúčenie s Regionálnym 

školským úradom, s pani Križanovou v Trenčíne. Postup na zlúčenie ZŠ a MŠ je taký, že sa podá 

žiadosť do 31.3.2023, na základe tejto žiadosti nám príde súbor vyjadrení, ktorý k tomu potrebné 

doložiť. Po doložení týchto dokladov bude vyradená ZŠ, MŠ, školská jedáleň a školský klub zo siete 

škôl a bude zaradená jedná základná škola s materskou školou, pod ktorou bude aj školská jedáleň 

a školský klub. Rieši sa to do 31.3.2023, aby sa to stihlo do 9/2023, aby stihla prebehnúť nová voľba 

riaditeľa a začali fungovať od 1.9.2023, čiže ako začína nový školský rok. Výhodou zlúčenia je možné 

žiadať vyššie financovanie zo strany štátu, je možné vytvoriť priestor na dovybavenie, možnosť 

prispievať časť na ekonómku. Tým, že škola by získala právnu subjektivitu, nebol by nárok na plný 

úväzok vzhľadom na počet detí, takže ekonómka by ostávala na obci. Čo sa týka počtu zamestnancov 

by sa nič nemenilo, ale z hľadiska riadenia, kontroly a celkového fungovania školy a škôlky by to bolo 

oveľa efektívnejšie. 

Starostka obce otvorila diskusiu k tomuto bodu. 

• Ing. Lukáčová – môže nastať taký problém, že tieto peniaze idú stále cez obec. Štát financie 

posiela na obec a v podstate, tam je také zložitejšie účtovanie. Nakoľko sme malá škola, tak bude 

stačiť účtovník aj na menší úväzok, ale je tam možnosť žiadať viacej finančných prostriedkov od 

štátu, nakoľko by bol väčší počet detí. 

• Starostka – aj z hľadiska podpory cez rôzne projekty, nie samostatne pre ZŠ a samostatne pre MŠ, 

ale často sú výzvy, kde sa inštitúcie pozerajú na celkový počet detí. 

• Ing. Karas – ako sa k tomu postavili riaditeľky 

• Starostka – už na začiatku s nimi urobila pracovnú poradu o zlúčení so všetkými zamestnancami.  

• Ing. Lukáčová – škola bude zodpovedná za financie, ktoré dostanú, lebo teraz, keď je takáto 

situácia, že nie sú financie, tak pýtajú od obce. Ale škola dostane nejaký balík peňazí a škola 

musieť z toho balíka výsť. 

Starostka dala hlasovať za zlúčenie ZŠ a MŠ. 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 4/2023  

Obecné zastupiteľstvo Obce Horovce  

Schvaľuje  

Zlúčenie základnej školy a materskej školy v Horovciach 

 

Hlasovanie:                     za:                                         6 (Toman, Bitterová, Lačná, Koppová Bieliková, 

Karas)         

                                         proti :                                     0  

                                         zdržal sa:                               0 

                                         nehlasovali:                           0 

                                        neprítomní pri hlasovaní:      1 (Melišík) 

 

K bodu č. 7 Zmluva s obcou Dulov o odvádzaní splaškov 

 

Po viacerých rokovaniach sa dospelo k záveru a to, že zo zmluvy sa vyhodia komplet všetky pokuty, 

nakoľko pokuta nie je účtovne, daňovo nárokovateľná, čiže by to bol problém. Výsledná dohoda na 

oboch stranách je síce na 60 m3, ale s tou podmienkou, že do 90 m3 bude účtovaný poplatok za 

navýšenie v sume 0,05 eur. Čo sa týka množstva, 90 m3 by sme potrebovali, keby sme mali 100% 

napojenosť občanov. Aktuálne máme 900 ľudí, hygienické minimum je 90 l/deň. Nad touto hranicou 

90 m3 do 115 m3 (čo je polovičná kapacita ČOV)by bol poplatok 0,50/m3   eur, nad 115 m3 by bol 

poplatok 0,95 eur/m3. Čo je dôležité, žiadne prekročenie hodnôt nebude považované za hrubé 

porušenie zmluvy, tzn. nebude možné túto zmluvu vypovedať.  Je tam uvedená doba 2 roky a to 

z dôvodu, že počas týchto 2 rokoch by sme mali odstrániť tie najväčšie problémy, o ktorých vieme 

a ktoré sa začali riešiť. Starostka začala komunikovať so správou ciest, s TSK, rieši sa čistenie 

trativodov, výmenu kanalizačných poklopov za vodotesné. Budú sa odstraňovať napojené domácnosti 

s dažďovou vodou do kanalizácie. Urobí sa dymová skúška alebo skúška farbou. Bude to konzultované 

s pánom Kvasnicom, s ktorým sa prejde monitoring obce, ktorý už prebehol. 
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Prekročenie denného limitu 85 m3 v danom mesiaci nesmie prekročiť hranicu 30%. Táto hodnota je 

tam preto, lebo je to jediná možnosť, kedy nás môže obec Dulov napadnúť. Obec Dulov navrhoval 65 

m3 , s čím starostka nesúhlasila. Počas týchto 2 rokov sa táto posledná klauzula prekročenie 85 m3 

nebude brať do úvahy a máme čas, aby sa odstránila dažďová voda z kanalizácie a eliminovali ju. 

Poslancom boli zaslané podklady k prekročeniu, v ktorých boli rozpočítané jednotlivé mesiace. 

Stanovisko p. Babála bolo, že žľab je problém a súhlasí s odstránením havarijného stavu merného 

žľabu. Nesúhlasil však s kubatúrou 60 až 65 m3.  

Na pracovnom stretnutí s obcou Dulov sa dohodlo, že po roku vo februári 2024 bude spoločné 

stretnutie. Obec Dulov má aktuálne zlé výsledky na splaškovej kanalizácii na odtoku, ak tieto výsledky 

budú dobré, bol prísľub zo strany obce Dulov, tak by vypadla hodnota 65 m3 a bola by 90 m3 

a poplatok 0,05 eur by odtiaľ taktiež vypadol.  

Čo sa týka sporných faktúr, tak tieto budú na základe nového meradla prehodnotené, prepočítané na 

daný počet producentov. 

Starostka obce otvorila diskusiu k tomuto bodu. 

• Bc. Lačná – kedy to bude platiť? 

• Starostka – keď to odsúhlasí OZ v Dulove a my. Jedna strana aj druhá strana je o tomto zámere 

informovaná. 6.2.2023 sa máme stretnúť v Pov. Bystrici aj so svojimi právnikmi, s tým, že bude 

kompletne spracovaná zmluva, aby bola pripravená na podpis. Zároveň sa 6.2.2023 podpíše aj 

ukončenie súdneho sporu. 

• Bieliková – a tie 3 sporné faktúry sa ako budú riešiť? 

• Starostka – to čo nameráme v danom mesiaci v tomto roku sa spriemeruje.  

• Bc. Toman – na pracovnom stretnutí bolo povedané, že sa môžu robiť aj dodatky. 

• Starostka - ešte vypadol bod aj mesačného rozboru vzoriek 

• Bc. Toman – dohodlo sa aj to, že výpovedná lehota zmluvy je oveľa ťažšie, ako teraz. 

• Starostka – ľudia začali chodiť podpisovať zmluvy ku kanalizácii. Počká ešte 1-2 mesiace, aby si 

ľudia dali do poriadku dažďovú vodu a kto nebude mať podpísanú zmluvu osobne za nimi pôjde. 

• Bc. Toman – dva domy za merným žľabom sa budú ako riešiť? 

• Starostka – starosta obce Dulov rešpektuje, že sú za merným žľabom, ale trvá na tom, že to bude 

uvedené v prevádzkovom poriadku. Prevádzkový poriadok bude dopracované dodatkom. Oslovila 

som projektanta, ktorý ho pripravoval a dopracuje ho. Ešte s ním bude stretnutie. Čo sa týka 

zoznamu producentov, starostka ho spracovala na základe faktúr, ktoré sa vystavujú občanom 

a keď budú podpísané všetky zmluvy, tak sa pošle oficiálny zoznam producentov. 

• Bc. Toman – ako dopadlo stretnutie obec Dulov a TSK? 

• Starostka – starosta obce Dulov požadoval, aby bol odstránený problém dažďovej vody z cesty, 

ktorá tečie do kanalizácie. Je to sporný bod. Prešli sa všetky kanalizačné poklopy, prekontrolovalo 

sa to, vyhodnotilo sa, kde je problém, kde nám to vteká, kde by bolo treba vymeniť poklop a na 

základe toho bola starostka kontaktovaná zo správy ciest Púchov. Čaká sa na oficiálny výstup. 

Malo by byť stretnutie s pánom Baškom na TSK a mali by sa prejsť k tomu ďalšie veci, aby sme 

pokročili. 

• Bc. Toman – to sa týka správy ciest VÚC? 

• Starostka – áno je to v správe VÚC. Čo sa týka správy ciest, je to rozdelené. Jedna časť je v správe 

ciest Ilava, táto je po kaštieľ, od kaštieľa je to v správe Púchova. 

• Bc. Toman – a tie, ktoré sú naše, tie budeme tiež odstraňovať? V našej ulici sú 2 poklopy, do 

ktorých vteká keď prší dažďová voda. Tieto by bolo potrebné vymeniť. 

• Starostka – my budeme musieť zafinancovať výmenu poklopov, lebo poklopy a kanalizácia sú 

naše. 

• p. Koppová – v tej ulici pri nás teraz na jar, urobiť pluhom brázdu, aby zadržiavala vodu, aby 

nešla do kanalizácie. 

• Bc. Toman – z tých polí to vteká do kanalizácie, tam je to stále podmočené. 

• Starostka – koho sú tie pozemky? Keby sa tam urobila brázda, resp. žľab, bol by problém zo 

strany vlastníkov? 

• Bc. Toman – ako je pole, tam je veľa vlastníkov 
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• Starostka – pozrie si katastrálnu mapu a na jar by sa to začalo riešiť. Oslovia sa vlastníci. 

 

Starostka dala hlasovať za podpis dohody s obcou Dulov 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 3/2022 

Obecné zastupiteľstvo Obce Horovce  

Schvaľuje:  

Vyjednanú dohodu ku kanalizačnej zmluve a poveruje starostku obce k jej podpisu 

 

Hlasovanie:                     za:                                         7 (Toman, Lačná, Koppová Bieliková, Karas, 

Bitterová)         

                                         proti :                                    0  

                                         zdržal sa:                               0 

                                         nehlasovali:                           0 

                                        neprítomní pri hlasovaní:      1 (Melišík) 

 

K bodu č. 8 Rôzne 

a) PHSR 

pripravila a spracovala PhDr. Pazderová, Phd. Sú v ňom zakomponované všetky odkonzultované veci, 

je v ňom zakomponovaný aj dotazník zo strany občanov. Dotazník bol poslaný poslancom na 

pripomienkovanie. Starostka dala slovo pani Pazderovej 

Pazderová – PHSR je potrebné, keby si ho prítomní naštudovali a prešli, ak by boli pripomienky, aby 

sa to zapracovali a dalo sa na pripomienkovanie obyvateľom. PHSR musí byť zverejnené 14 dní. 

Dotazník vyplnilo 85% občanov.  

Pani Pazderová vysvetlila poslancom celý priebeh spracovania PHSR. 

b) Hody 2023 

budú v termíne 3.-4. júna 2023, spojené budú s MDD. Na základe PHSR sa bude žiadať dotácia od 

TSK. Starostka oslovila pána Rebra Damiána o ukážku vo workoute. Ako majster sveta by mal byť 

povšimnutý obcou, starostka ho mieni za obec oceniť a poďakovať za reprezentáciu. Taktiež obec má 

ešte jedného reprezentanta a majstra sveta, p. Prekopa Mareka, ktorého starostka chce taktiež osloviť 

a prizvať ho. Starostka oslovila FS Ledničanku (suma 150-250 eur podľa programu). Oslovia sa naši 

malý folkloristi zo školy a škôlky, budú pripravené súťaže pre deti na MFI, za ktoré budú 

odmeňované. Starostka oslovila kapelu Hrdza (3000 eur). Oslovené budú všetky zložky v obci. 

K hodom sa stretne kultúrna komisia, oslovené budú všetky zložky.  

Bol daný návrh, aby sa hody konali na ihrisku. Aktuálne sa to nedá robiť na ihrisku, lebo tam bolo 

treba vybudovať pódium, dopraviť lavičky, upraviť plochu ... 

c) Školenia starostky obce 

starostka oboznámila poslancov s termínmi školení, ktoré bude absolvovať 

d) Územný plán obce – 4. výročie 

Starostku kontaktoval pán Coplák, ktorý je zodpovedný za územné plánovanie v našej obci. Upozornil 

na to, že máme 4. výročie územného plánu a vtedy je možné do neho zapracovávať zmeny 

a požiadavky, a je na mieste vyzvať občanov, ak majú nejaké podnety na návrhy na zapracovanie. Na 

obci evidujeme 3 občanov, ktorý by chceli zakomponovať do ÚP pozemky a 3 schválené žiadosti. Ide 

o pozemky v časti „Luhy“. Starostka na základe tejto informácie navrhla oznam, že je takáto možnosť 

pre občanov, ktorí by mali záujem vyjadriť k zmenám.  

 

K bodu č. 9 Diskusia:  

• Bc. Toman – bude  nejaký výstup z PHSR na webe 

• PhDr. Pazderová – spracuje to elektronicky potom sa zverejní 

• Bc. Toman – ľudia majú skôr na mysli výstup z dotazníka k PHSR 

• PhDr. Pazderová – je to súčasťou PHSR, a na jeho konci je vyhodnotenie samostatne 

• Starostka – zverení tento výstup samostatne 



7 
 

• Bc. Toman – ohľadom osadených lámp (pouličné osvetlenie), ľudia hovoria, že sú naklonené tak, 

že im viac svietia do domov. Odpovedal som im, aby počkali istú dobu, že sa to zapíše a naraz by 

sa to všetko upravilo 

• Starostka – čo sa tohto týka, to boli náklady na inštaláciu navyše, nakoľko niektoré tie držiaky 

nemajú „krk“, ktorým sa dajú lampy nasmerovať, niektoré držiaky pán Papuča zrezal, upravil, 

použil, ale pri niektorých držiakoch to nebolo možné, tak tieto boli vymenené. Takže sa to spíše, 

ktoré takto svietia a naraz sa to vyrieši. Taktiež sa bude komplexne riešiť obecný rozhlas.  

• Bc. Toman – rozhlas, staré a nové stĺpy pri hlavnej ceste, čo sa bude s nimi robiť? 

• Starostka – aktuálne nič. 

• Bc. Toman – oni sú tam staré aj nové stĺpy vedľa seba. Staré sú v záhradkách občanov a nové sú 

pred bránkou. 

• Starostka – keď je to takáto situácia, tak keď sa budú riešiť rozhlasy komplexne, tak sa poriešia aj 

tieto stĺpy a premiestnenie rozhlasov na ne a staré stĺpy sa odstránia. 

• P. Veliký – kto dáva príspevky na obecný facebook? 

• Starostka – dáva príspevky na fb, správcovské práva má aj Bc. Toman a Mgr. Trokanová 

 

K bodu č. 10 Návrh na uznesenie   

Na konci diskusie Ing. Karas prečítal schválené uznesenia. 

 

 

K bodu č. 11 Záver  

Na záver starostka obce poďakovala všetkým za účasť, ako aj za diskusné príspevky a zasadanie OZ 

ukončila. 

 

 

 

 

 

Zapísal: Bc. Andrea Eliašová .................................... 

 

 

V Horovciach, dňa 19.01.2023 

 

 

           Mgr. Erika Staňová 

                         starostka obce 


